
Memo
AAN

VAN

DATUM

BETREFT

Gemeenteraad

Wethouder L.K. Snijders namens college van burgemeester en wethouders 

1 juli 2020

Beantwoording artikel 42 vragen van de fractie Westland Verstandig over 
ophalen afval

Op 09-06-2020 hebben wij vragen ontvangen van de fractie Westland Verstandig over ophalen 
afval. Ingevolge artikel 42 van het Reglement van Orde informeren wij u als volgt.

Vraag 1
Hoe kan het dat op deze wijze het nieuwe bedrijf HVC omgaat met het ophalen van afval?

Antwoord 1
HVC haalt in de gemeente alleen papier op. Het betreft hier de inzameling van huisvuil, dat is een 
andere contractant. De betreffende situatie in Ter Heijde is bekend. Waar het rommel betrof door 
het niet goed ophalen door de contractant, is de contractant aangesproken. Het vuil op deze 
locatie komt echter ook door te volle en openstaande containers, waardoor vogels, andere dieren 
of de wind aan de haal gaan met het vuil. Met de bewoners van eerdere meldingen wordt 
nogmaals contact opgenomen om te bespreken hoe dit kan worden voorkomen.

Vraag 2
Is het College niet in staat om dit goed aan te sturen gezien de vele klachten die er al geweest 
zijn en ook de mooie toezeggingen van het College van beterschap?

An twoord 2
Het ophalen van alle afvalstromen door de verschillende inzamelaars loopt in algemene zin 
stukken beter. Het aantal klachten over het regulier inzamelen zijn een stuk minder. En de lijntjes 
met de inzamelaars zijn kort, zodat meldingen snel worden opgepakt. In Corona-tijd is er wel meer 
aanbod van afval en grofvuil en is het regelen van extra capaciteit door de inzamelaars moeilijk. 
Dat leidt helaas tot extra meldingen. De gemeente blijft met de inzamelaars streven naar verdere 
verbetering van de service, ook in Corona-tijd.

Vraag 3
Wanneer gaat het goed functioneren daar het nieuwe bedrijf nu al een half jaar bezig is, maar het 
nog steeds niet goed lijkt te gaan?

An twoord 3
Ook de inzameling van papier van HVC loopt inmiddels een stuk beter. Er zijn nog wel meldingen. 
Alhoewel dit relatief gezien inmiddels een klein percentage betreft, blijven we ook bij HVC 
aansturen op verdere verbetering van de uitvoering.
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